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Č.j.:       OUVB-554/2025 
PID:      DXWX3OP1VC89 
SPIS č.  8/25 

 
Z Á P I S  

z 18. jednání Zastupitelstva obce Velké Březno 
které se konalo v pondělí 17. února 2025 od 17:08 hodin  

v zasedací síni Obecního úřadu Velké Březno 
 

Jednání se účastnilo 12 z 15 zastupitelů, a proto bylo usnášeníschopné. 
Omluveni: pan Jan Šotka, Mgr. Michal Kulhánek a Ing. Jan Fiala. 
Veřejnost: 2, hosté 0   
 
Jednání zastupitelstva bylo zahájeno v 17:08 hodin. 
 
K bodu programu 1 - Zahájení 
Starostka zahájila 18. zasedání Zastupitelstva obce Velké Březno, přivítala přítomné 
a konstatovala, že informace o konání dnešního zasedání zastupitelstva obce byla v souladu 
s § 93 odstavce 1 zákona o obcích zveřejněna na úřední desce obecního úřadu dne 
10. 02. 2025, tedy ve lhůtě nejméně 7 dní před konáním zasedání. Všem zastupitelům byly 
zaslány přístupy k podkladům k dnešnímu jednání. Zápis z minulého zasedání zastupitelstva 
byl ověřen paní Milenou Hovorkovou a panem Jaromírem Dvořákem ml. Zápis je k dispozici 
na obecním úřadě k nahlédnutí. Proti zápisu nebyly vzneseny námitky, tudíž se pokládá za 
schválený. Dle prezenční listiny je přítomno dnešního jednání 12 z 15 zastupitelů, omlouvá se 
pan Jan Šotka, Mgr. Michal Kulhánek a Ing. Jan Fiala. Z důvodu nepřítomnosti místostarosty 
obce, bude místo něj podepisovat zápis člen rady, pan Petr Žižka. 

Starostka konstatovala, že je přítomna nadpoloviční většina zastupitelů, a proto je 
zastupitelstvo obce podle § 92 odst. 3 zákona o obcích usnášeníschopné.  

Zapisovatelkou dnešního zasedání zastupitelstva obce starostka určila Ing. Ninu 
Šantrůčkovou. Dále informovala přítomné, že pro účely pořízení zápisu bude celé jednání 
nahráváno na diktafon a po pořízení zápisu a podepsání ověřovateli bude zvukový záznam 
smazán, a to z toho důvodu, že obecní úřad není schopen uchovat zvukový záznam jako 
dokument zastupitelstva v anonymizované podobě.  

Program jednání, ověřovatelé a návrhová komise 
Starostka předložila ke schválení program jednání ve znění obsaženém na pozvánce, ve 
kterém navrhla doplnit v bodě „Různé“ materiál „Kontroly procesů a prověření stavu nejen 
evidence na úseku VaK“, který předložil méně než 10 dní před dnešním zasedáním zastupitel, 
pan Michal Kolman. Proto je zařazován až nyní. Materiál bude projednán jako poslední 
v bodě Různé. 

Starostka se dotázala přítomných, zda má někdo další návrh na doplnění či jinou připomínku. 

Pan Mottl navrhl zrušit tento návrh pana Kolmana. 
Starostka dala hlasovat, kdo je pro nezařazovat tento bod na dnešní jednání. 
Výsledek hlasování:      hlasů pro 5 hlasů proti 1  hlasů zdržel 6 

Starostka konstatovala, že usnesení nebylo přijato. 
 

Usnesení 201/2025 
Zastupitelstvo obce Velké Březno schvaluje program 18. zasedání: 
1. Zahájení 

• Volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 
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• Schválení programu jednání 
2. Hospodaření s majetkem obce 

• Prodej části p.p.č. 764/1 v k. ú. Velké Březno 
• Prodej objektu Valtířov 113 
• Opětovný záměr prodeje pozemků p.č. 257 včetně stavby č.p. 125, p.č. 256, p.č. 277, 

p.č. 278, p.č. 279/1 a 280/6, vše v k. ú. Velké Březno a přijetí žádosti o koupi této 
nemovitosti 

3. Finanční záležitosti: 
• Rozpočtové opatření č. 1/2025 
• Poskytnutí podpory z Dotačního program na podporu celoroční činnosti organizací 

působících v oblasti sportu a kultury 
• Poskytnutí podpory z Dotačního program na podporu pořádání sportovních a 

kulturních akcí v roce 2025 
• Odměna členům komisí a výborů, kteří nejsou zastupiteli obce 
• Odpis nedoplatků - poplatek za komunální odpad k 31.1.2025 

4. Různé: 
• Informace MŽP ČR – zálohování 
• OZV, kterou se stanoví systém odpadového hospodářství 
• Předložení návrhu smlouvy se společností ASEKOL na umístění dvou kontejnerů na 

vysloužilé elektrospotřebiče. 
• Zpráva o vyřizování petic a stížností v roce 2024 
• Umístění kontejnerů na separovaný odpad – Vítov 
• Kontroly procesů a prověření stavu nejen evidence na úseku VaK 

5. Zprávy starostky 
6. Dotazy členů zastupitelstva 
7. Připomínky občanů ke správě obce nesouvisející s projednávanými materiály  
Výsledek hlasování:      hlasů pro 12 hlasů proti 0  hlasů zdržel 0 

Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 12 hlasy. 
 
Starostka navrhla zvolit za skrutátory a ověřovatele zápisu dnešního zasedání zastupitelstva 
paní Pavlu Hasprovou a pana Radka Krásného. 
 
Starostka dále navrhla zvolit návrhovou komisi pro návrh usnesení ze zasedání zastupitelstva 
obce ve složení: předseda pan Karel Jungbauer, členové – paní Milena Hovorková a pan 
Jaromír Dvořák ml.  
Současně navrhla, aby v případě, že v průběhu diskuse nebude navržena změna či doplnění 
usnesení, nemusel předseda návrhové komise přednášet návrh usnesení. 
Starostka se dotázala přítomných, zda má někdo jiný návrh. 
Nikdo neměl návrh ani připomínku. 
Starostka dala hlasovat. 
Usnesení 202/2025 
Ověřovatelé a návrhová komise 
Zastupitelstvo obce Velké Březno  
I.  Schvaluje: 
    1. Ověřovatele a skrutátory 18. zasedání zastupitelstva obce ve složení: paní Pavla 

Hasprová a pan Radek Krásný. 
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     2. Návrhovou komisi pro návrh usnesení z z 18. zasedání zastupitelstva obce ve složení: 
předseda - pan Karel Jungbauer, členové – paní Milena Hovorková a pan Jaromír Dvořák 
ml.  

Výsledek hlasování:  hlasů pro 12 hlasů proti 0 hlasů zdržel  0 
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 12 hlasy. 
 
Bod programu - Hospodaření s majetkem obce 
 
Starostka předložila zastupitelstvu ke schválení prodej části p.p.č. 764/1 v k. ú. Velké Březno, 
nově vzniklý pozemek č. 764/3 k.ú. Velké Březno. 
Obec Velké Březno obdržela žádost od ČEZ Distribuce, a.s. o koupi části pozemku č. 764/1 
o výměře 17 m2, ostatní plocha, k.ú. Velké Březno. Důvodem je výstavba nové distribuční 
trafostanice. Záměr prodeje části pozemku byl schválen na 40. schůzi Rady obce dne 
11.11.2024 a zveřejněn 13.11.2024 – 29.11.2024. Geometrickým plánem vznikl nový 
pozemek č. 764/3 k.ú. Velké Březno o výměře 17 m2 – ostatní plocha, který je předmětem 
prodeje.  
Zpracovaný odhad ceny obvyklé stanovil cenu 730 Kč/m2. 
Kupní cena činí 12.410 Kč + náklady s prodejem spojené. 
Pan Jungbauer se vyjádřil, že trafostanice je zbytečně vystrčená do točny a vyžádal si foto ke 
shlédnutí při zasedání zastupitelstva. 
Starostka vysvětlila celou záležitost a že se jedná o pozemek o velikosti cca 4 x 4 m, umožnila 
náhled fotografií, lépe se nedá místo umístění trafostanice vymyslet. 
Pan Dvořák st. sdělil, že trafostanice se bude nacházet v místě těsně pod svahem. 
Starostka dala hlasovat. 
Usnesení 203/2025 
Prodej části p.p.č. 764/1 v k. ú. Velké Březno 
Zastupitelstvo obce Velké Březno projednalo předloženou zprávu a  
I.   Schvaluje    

smlouvu o prodeji části pozemku č. 764/1 v k.ú. Velké Březno, dle geometrického plánu č.     
891-32949/2024, označený jako pozemek č. 764/3 o výměře 17 m2 v k.ú. Velké Březno za 
cenu 12.410 Kč + náklady prodávajícího spojené s prodejem. 

     Kupující: 
     ČEZ Distribuce, a. s., IČO: 24729035, DIČ: CZ24729035, se sídlem Děčín, Děčín IV-        

Podmokly, Teplická 874/8, PSČ 405 02, zastoupena: Ing. Zbyňkem Businským na základě 
pověření evid. č. POV – 026/2022 ze dne 30.03.2022. 

II. Ukládá  
     Ing. Liboru Teplanovi, tajemníkovi OÚ,   
     zabezpečit uzavření kupní smlouvy.     31.03.2025 
Výsledek hlasování:        hlasů pro 10 hlasů proti 1 hlasů zdržel 1 
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 10 hlasy. 
 
Starostka předložila zastupitelstvu ke schválení prodej stavby Valtířov 113 včetně části 
pozemku p.č. 420. 
Dne 11.12.2024 byla podána společná nabídka 2 žadatelů za cenu 2.450.000 Kč. 
Prodej Zastupitelstvo obce Velké Březno schválilo usnesením 104/2023 na svém 9. jednání. 
Dle znaleckého posudku ze dne 11.12.2023 byla stanovena obvyklá /tržní/ cena budovy 
včetně příslušných pozemků na 2.906.000 Kč. 
Pro absenci zájemců o koupi byl dne 16.09.2024 schválen radou obce na její 37. schůzi 
usnesením č. 412/2024 záměr prodeje objektu za sníženou minimální cenu 2.450.000 Kč.  
Dne 10.01.2025 podala žádost o odkup a záměr využití výše uvedené stavby a části pozemku 
druhá zájemkyně, avšak nabídla cenu ve výši 1.500.000 Kč s tím, že navrhuje uskutečnit 
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převod pozemků do konce roku 2025. Kupní smlouva by byla uzavřena až v roce 2026. Tato 
nabídka však nesplňuje základní podmínky uvedené v záměru prodeje. Proto je pouze jedna 
nabídka splňující podmínky záměru. 
Bez diskuze. 
Starostka dala hlasovat 
Usnesení 204/2025 
Prodej objektu Valtířov 113 
Zastupitelstvo obce Velké Březno projednalo předložený návrh 
I. Schvaluje 

uzavření smlouvy o prodeji nemovitosti Valtířov č.p. 113 na pozemku p.č.423 o výměře 
449 m2 a části p.p.č. 420 o výměře 180 m2, vše v k.ú. Valtířov nad Labem za cenu 
2.450.000 Kč + náklady spojené s prodejem. 
Kupující:  
…………………………………………………………………………………….. 
…………………………………………………………………………………… 

II. Ukládá  
     Ing. Liboru Teplanovi, tajemníkovi OÚ,  

zabezpečit uzavření smlouvy o prodeji nemovitosti.    31.03.2025 
Výsledek hlasování:        hlasů pro 12 hlasů proti 0 hlasů zdržel 0 
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 12 hlasy. 
 
 
Starostka předložila zastupitelstvu k projednání opětovný záměr prodeje pozemků p.č. 257 
včetně stavby č.p. 125, p.č. 256, p.č. 277, p.č. 278, p.č. 279/1 a 280/6, vše v k. ú. Velké 
Březno a přijetí žádosti o koupi této nemovitosti. 
Zastupitelstvu obce dále předkládáme na vědomí žádost o koupi výše uvedené nemovitosti, 
kterou podal spolek EKO-CENTRUM PIDI MIDI z.s. Spolek však není schopen okamžitě 
uhradit kupní cenu a pokud by nebyl prodej schválen na dnešním jednání, je potřeba záměr 
znovu zveřejnit. Proto úsek správy majetku navrhuje uložit Radě obce Velké Březno 
zabezpečit zveřejnění záměru pronájmu do 31.12.2025 s následným prodejem pozemků p.č. 
257 včetně stavby č.p. 125, p.č. 256, p.č. 277, p.č. 278, p.č. 279/1 a 280/6, vše v k. ú. Velké 
Březno na úřední desce. Pokud bude objekt do doby prodeje pronajat, nebude nést obec 
náklady na jeho provoz a případnou údržbu.                       
Pan Dvořák st. sdělil, že by byl proto, aby byl vyhlášen znovu záměr prodeje. Co když nám 
někdo nabídne více? 
Starostka vysvětlila, že jiného zájemce obec dosud neměla, záměr tohoto spolku se obci líbí 
a bohužel ani spolek sám v tuto chvíli neví, jak ministerstvo vyhodnotí záměr získaní dotace.  
Obec je v tomto benevolentní v čekání, nicméně obec stále nese náklady s touto nemovitostí, 
údržbou. 
Pan Žižka ujasnil, že bez záměru prodeje by nemohlo být žádáno o dotaci, daný proces. 
Tajemník ujasnil, co je cílem a proč takto zní návrh usnesení. 
Pan Krásný se optal, zda by bylo možno požádat o doložení skutečnosti, že bylo spolkem 
požádáno a je řešeno.  
Starostka požádá spolek o předložení. 
Tajemník odpověděl, že rada bude rozhodovat, ale na základě toho, co doporučí zastupitelé, je 
více variant řešení. 
Starostka uvedla, že spolek je ochoten složit např. zálohu 200.000 Kč a pro případ, že by 
k prodeji nakonec nedošlo, tato částka by propadla. 
Pan Žižka navrhl prodej s kaucí 200.000 Kč s tím, že spolek by měl doplatit zbytek kupní 
ceny do konce letošního roku. K přepisu nemovitosti dojde až po zaplacení celé kupní ceny. 
Pan Jungbauer by doporučil jiné řešení - zveřejnit jak záměr pronájmu, tak záměr prodeje. 
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Pan Žižka stáhl svůj návrh zpět. 
Zastupitelé jako nejvhodnější řešení vidí zveřejnit jak záměr pronájmu, tak záměr prodeje. 
Starostka dala hlasovat 
Usnesení 205/2025 
Opětovný záměr prodeje pozemků p.č. 257 včetně stavby č.p. 125, p.č. 256, p.č. 277, p.č. 
278, p.č. 279/1 a 280/6, vše v k. ú. Velké Březno a přijetí žádosti o koupi této nemovitosti 
Zastupitelstvo obce Velké Březno projednalo předložený návrh a  
I.   Bere na vědomí  
      přijetí žádosti o koupi nemovitosti od spolku EKO CENTRUM PIDI MIDI z.s. 
II. Ukládá  
      Radě obce Velké Březno  

a) zabezpečit zveřejnění záměru pronájmu do 31.12.2025 pozemků p.č. 257 včetně 
stavby č.p. 125, p.č. 256, p.č. 277, p.č. 278, p.č. 279/1 a 280/6, vše v k. ú. Velké 
Březno na úřední desce. 

b) zabezpečit zveřejnění záměru prodeje pozemků p.č. 257 včetně stavby č.p. 125, p.č. 
256, p.č. 277, p.č. 278, p.č. 279/1 a 280/6, vše v k. ú. Velké Březno na úřední desce.  

T:  31.03.2025                                            
Výsledek hlasování:        hlasů pro 11 hlasů proti  hlasů zdržel 1 
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 11 hlasy. 
 
 
Bod programu 3 - Finanční záležitosti 
Starostka předložila zastupitelstvu k projednání rozpočtové opatření č. 1/2025. Přehled 
rozpočtových opatření nebyl součástí materiálů. Proto starostka seznámila zastupitele se 
schvalovanými změnami. 
Bez diskuze. 
Starostka dala hlasovat. 
Usnesení 206/2025 
Rozpočtové opatření č. 1/2025 
Zastupitelstvo obce Velké Březno projednalo předložený návrh a 
I.   Schvaluje 
     Rozpočtové opatření č. 1/2025 
II. Ukládá  
     Haně Fuchsové, vedoucí FÚ OÚ, 
     zabezpečit zveřejnění schváleného rozpočtového opatření na úřední desce.    
                                                                                                                 T: 28.02.2025 
Výsledek hlasování:        hlasů pro 12 hlasů proti 0 hlasů zdržel 0 
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 12 hlasy. 
 
 
Starostka předložila zastupitelstvu k projednání schválení podpory z Dotačního programu na 
podporu celoroční činnosti organizací působících v oblasti sportu a kultury. 
Obec Velké Březno obdržela ve stanoveném období, tj. od 1. listopadu 2024 do 30. listopadu 
2024 3 žádosti na podporu celoroční činnosti organizací působících v oblasti sportu a kultury, 
a to od TJ Jiskra Velké Březno, FK Jiskra Velké Březno a TJ Spartak Valtířov. 
Kompletní podklady jste obdrželi s materiály pro dnešní jednání. 
Podle doporučeného způsobu hodnocení, kdy není možné žádat o vyšší částku, než je 
maximálně přípustná 400 tisíc + max. 10 %, došlo k paradoxní situaci, kdy i přes navýšení 
rozpočtu, které předpokládalo vyšší finanční podporu aktivních organizací v obci, došlo k 
výraznému snížení výše vyplácené částky u nejaktivnější organizace FK Jiskra.  
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Tím, že organizace mohou podle pravidel programu podávat pouze jednu žádost na rok, 
nemůže obec jednoduše vyhlásit další kolo podávání žádostí. Nová pravidla, včetně navýšení 
požadovaného finančního příspěvku, byla schválena až v prosinci 2024, organizace při podání 
žádosti ale musely postupovat podle původních pravidel. FK Jiskra tak v původní žádosti 
uvedla nižší požadovanou částku dotace od obce (440 tisíc, nyní by mohla žádat až o 500 
tisíc).  
Na základě současného stavu proto doporučuje komise přiznat FK Jiskra Velké Březno 
dodatečnou finanční podporu z položky rozpočtu určené na podporu celoroční činnosti 
organizací. Je potřeba, aby tedy zastupitelstvo rozhodlo také, zda dodatečnou podporu 
poskytne. A pokud ano, v jaké výši. 
Starostka vysvětlila, jak to v dané záležitosti bylo. 
 
Pan Žižka sdělil, že má hodně připomínek, kdy si prošel všechny body, dokumenty a přečetl 
své připomínky, také informoval o tom, že je členem TJ Spartak Valtířov a překládá své 
stanovisko k přidělení dotací v rámci Dotačního programu na podporu celoroční činnosti 
organizaci působících v oblasti sportu a kultury v obci Velké Březno. 
 
1. Hodnocení žádostí musí být založeno na doložených faktech, nikoliv domněnkách 
Komise odpovědná za posouzení žádostí o dotace má povinnost hodnotit žádosti pouze na 
základě doložených výkazů a splnění kritérií dotačního programu. V případě TJ Spartak 
Valtířov bylo snížení dotace odůvodněno domněnkou, že organizace není dostatečně aktivní 
v práci s mládeží, přestože: 

a) neexistuje žádný oficiální dokument, zpráva z kontroly nebo audit, který by tuto 
domněnku podložil, 

b) v pravidlech dotačního programu není stanovena povinnost organizací dokumentovat 
nebo archivovat konkrétní důkazy o činnosti s mládeží, a tedy jejich absence nemůže 
být důvodem pro krácení dotace. 

Z tohoto důvodu je rozhodnutí o krácení dotace v rozporu s platnými pravidly a komise 
překročila své kompetence. 
 
2. Organizace podala žádost v souladu s pravidly dotačního programu 
TJ Spartak Valtířov podal žádost řádně, v termínu a dle pravidel platných k 30.11.2024. 

a) pokud žádost splňovala požadavky dotačního programu, není žádný objektivní důvod 
pro krácení dotace, 

b) pokud komise měla výhrady k činnosti klubu, měla nejprve organizaci informovat a 
umožnit doplnění podkladů, nikoliv krátit dotaci. 

 
3. Nerovný přístup k žadatelům 
Dotační program musí být spravedlivý pro všechny žadatele. Současný přístup ale ukazuje, že 
tomu tak není: 

a) TJ Spartak Valtířov byl znevýhodněn na základě nepodložených tvrzení, přestože 
splnil všechna formální kritéria, 

b) FK Jiskra Velké Březno žádala o vyšší částku, než dovolovala pravidla, přesto její 
žádost nebyla vyřazena. 

Tento přístup není konzistentní a vytváří nerovné podmínky. Pokud byl TJ Spartak Valtířov 
penalizován na základě domněnek, zatímco FK Jiskra Velké Březno mohla obcházet pravidla, 
nelze tento proces považovat za transparentní a spravedlivý. 
 
4. Doporučení pro transparentní přerozdělování dotací 

a) žádáme o přehodnocení přidělené dotace pro TJ Spartak Valtířov na základě 
doložených faktů, nikoliv subjektivních dojmů komise, 
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b) pokud má komise pochybnosti o činnosti jakéhokoliv klubu, měla by provést řádnou 
kontrolu na základě jasně definovaných pravidel, nikoliv jednostranně krátit dotaci bez 
řádných důkazů, 

c) pokud FK Jiskra Velké Březno žádala o vyšší dotaci, než bylo v pravidlech programu 
povoleno, měla být její žádost automaticky vyřazena. 

 
5. Souhlas se znovu přehodnocením hodnoticích kritérií 
Ač si je pan Žižka vědom schválení nových pravidel dotačního programu v prosinci 2024, je 
zřejmé, že jejich první aplikace na žádosti, jak ji ukazuje tabulka, kterou jsme pro jednání 
obdrželi, ukázala potřebu dalších nezbytných úprav. 
Je nutné upravit hodnoticí kritéria tak, aby: 

• byly spravedlivě zohledněny organizace, které hospodaří s obecním majetkem. 
o současná pravidla nerozlišují mezi organizacemi, které mají vybudované 

vlastní zázemí, a těmi, které pouze platí nájemné. Toto je zásadní rozdíl, který 
musí být reflektován v systému hodnocení. 

• bodové hodnocení více odpovídalo poměru mezi celkovým počtem členů a počtem 
členů mladších 18 let. 

o mládežnický sport by měl být prioritou, ale současná pravidla jej nemusí 
dostatečně zvýhodňovat v poměru k celkovému počtu členů. 

Důsledná revize pravidel zajistí, že financování organizací bude skutečně odpovídat jejich 
aktivitám a přínosu pro obec. 
 
Pan Žižka předložil návrhy k hlasování pro zastupitelstvo: 

1. Přiznání dotace TJ Spartak Valtířov v plné výši. 
o Přidělení částky 99.000 Kč TJ Spartak Valtířov, jak bylo původně požadováno, 

vzhledem k tomu, že organizace splnila podmínky dotačního programu a její 
krácení nebylo podloženo relevantními důkazy. 

2. Vyřazení FK Jiskra Velké Březno z dotačního řízení. 
o Vzhledem k tomu, že FK Jiskra Velké Březno žádala o částku vyšší, než 

povolují pravidla dotačního programu, měla být její žádost automaticky 
vyřazena. 

3. Udělání výjimky pro FK Jiskra Velké Březno. 
o Dodatečné schválení žádosti FK Jiskra Velké Březno, přestože formálně 

nesplnila podmínky dotačního programu, na základě rozhodnutí zastupitelstva 
o udělení výjimky. 

4. Rozdělení zbývající částky alokované v rozpočtu na celoroční činnost 
o Přerozdělení zbývající částky rozpočtu v následujícím poměru: 

 FK Jiskra Velké Březno – 82.000 Kč 
 TJ Jiskra Velké Březno – 8.000 Kč 
 TJ Spartak Valtířov – 1.000 Kč 

 
Tyto návrhy umožní zastupitelstvu rozhodnout o nejvhodnějším způsobu přidělení dotačních 
prostředků tak, aby byla zachována spravedlnost, transparentnost a efektivní podpora 
organizací působících v oblasti sportu a kultury. 
 
Starostka se k dané záležitosti vyjádřila, že TJ Spartak již několikátou sezonu nepřesvědčuje, 
že by šly peníze na činnost dětí s věkovým rozmezím od 4 let do 18 let.  
Starostka uvedla, že se musí jednat o pravidelnou činnost v oblasti sportu. Mgr. Šidáková se 
optala, jak probíhá činnost dětí, kde má TJ Spartak Valtířov děti? Vysvětlila, jak je to např. 
s tělocvičnou ve škole a odůvodnila své rozhodnutí. 
Pan Žižka sdělil, že rozumí tomu, proč bylo rozhodnuto, ale pouze rozporuje pravidla. 
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Pan Petrák se optal, zda jde o pravidelnou organizovanou činnost v oblasti sportu a kultury, 
jak musí být pravidelná? 
Starostka odpověděla, že se jedná o celoroční činnost spolku působící na území obce. 
Pan Krásný řekl, že jako obyvatel Valtířova si nevšiml, že by se něco takového na hřišti dělo. 
Pan Žižka uvedl, že problém spatřuje v tom, že v dotaci je hodnocení dotace, TJ Spartak 
Valtířov splnil kritéria a má se posuzovat, že splnil kritéria. Uvedl příklad, jak by to bylo 
např. v Ústí n.L. 
Pan Jungbauer se optal, kde je uvedena výše dotace v kritériích. Mezi zúčastněnými proběhla 
diskuze. 
Tajemník řekl, že je nyní nutné, aby pan Žižka podal návrh, kdy pan Žižka sdělil, že podal 4 
návrhy, kdy jeden návrh není relevantní. 
V době od 18:16 do 18:24 hod. proběhla přestávka v rámci které proběhlo poděkování 
úspěšným mladým sportovcům. 
Starostka dala hlasovat o protinávrhu usnesení. 
 
Protinávrh: 

I. Přiznání dotace TJ Spartak Valtířov ve výši 99.000 Kč, celá částka bez krácení 
Výsledek hlasování:  hlasů pro 2 hlasů proti 3 hlasů zdržel 7 
Starostka konstatovala, že usnesení nebylo přijato. 
 

II. Vyřazení žádost FK Jiskra Velké Březno z dotačního řízení 
Výsledek hlasování:  hlasů pro 1 hlasů proti 5 hlasů zdržel 6 
Starostka konstatovala, že usnesení nebylo přijato. 
 
O bodu III. není relevantní hlasovat. 
 
Starostka dala hlasovat o původním usnesení. 
Usnesení 207/2025 
Poskytnutí podpory z Dotačního programu na podporu celoroční činnosti organizací 
působících v oblasti sportu a kultury 
Zastupitelstvo obce Velké Březno projednalo předložený návrh a  
I.  Schvaluje 
    poskytnutí dotace na rok 2025 z dotačního programu obce na podporu celoroční  
    činnosti organizací působících v oblasti kultury a sportu takto: 

1. TJ Jiskra Velké Březno, z.s., se sídlem Alej sportovců 406/23, Velké Březno,                 
IČO: 44224770, dotaci na činnost spolku v roce 2025 ve výši  102.000 Kč. 

2. FK Jiskra Velké Březno, z.s., se sídlem Alej sportovců 256, Velké Březno,                             
IČO: 40232379, dotaci na činnost spolku v roce 2025 ve výši  308.000 Kč 

3. TJ Spartak Valtířov, z.s., se sídlem Valtířov 43, Velké Březno, IČO: 445 56 161, 
dotaci na činnost spolku v roce 2025 ve výši 72.000 Kč. 

II. Ukládá 
     Haně Fuchsové, vedoucí finančního úseku OÚ, 
     zabezpečit uzavření veřejnoprávních smluv.                                          T: 30. 4. 2025 
Výsledek hlasování:        hlasů pro 11 hlasů proti 0 hlasů zdržel    1 
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 11 hlasy. 
 
 
208/2025 
Poskytnutí dodatečné podpory FK Jiskra 
Zastupitelstvo obce Velké Březno projednalo předložený návrh a  
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I.  Schvaluje 
poskytnutí dodatečné podpory na rok 2025 z dotačního programu obce na podporu celoroční 
činnosti organizací působících v oblasti kultury a sportu FK Jiskra Velké Březno, z.s., se 
sídlem Alej sportovců 256, Velké Březno, IČO: 40232379, ve výši 118.000 Kč. 

II. Ukládá 
     Haně Fuchsové, vedoucí finančního úseku OÚ, 
     zabezpečit uzavření veřejnoprávní smlouvy.                                          T: 30.04.2025 
Výsledek hlasování:        hlasů pro 9 hlasů proti 2 hlasů zdržel 1 
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 9 hlasy. 
 
Starostka předložila zastupitelstvu k projednání informace o podaných žádostech a poskytnutí 
podpory z Dotačního program na podporu pořádání sportovních a kulturních akcí v roce 2025. 
Je předložena informace o žádostech podaných v rámci Dotačního programu na podporu 
pořádání sportovních a kulturních akcí k datu 31.01.2025. Nově lze žádosti podávat průběžně 
až do konce září. Současně je ke schválení předložena žádost Morpheus Art, s.r.o. u které 
kulturní komise doporučila akci podpořit částkou 60.000 Kč. 
Starostka dala hlasovat. 
Usnesení 209/2025 
Poskytnutí podpory z Dotačního programu na podporu pořádání sportovních 
a kulturních akcí v roce 2025 
Zastupitelstvo obce Velké Březno projednalo předloženou žádost a 
I.   Schvaluje 
      poskytnutí dotace na rok 2025 z dotačního programu obce na podporu pořádání  
      sportovních a kulturních akcí ve výši 60.000 Kč na akci hudební setkání 14 (2025),  
      společnosti Morpheus Art, s.r.o, Vodařská 128, Ústí nad Labem, IČO: 28793787. 
II.   Ukládá  
      Radě obce Velké Březno, 
      projednat poskytnutí dotací na rok 2025 z dotačního programu obce na podporu pořádání  
      sportovních a kulturních akcí podaných do 31.01.2025   T: 03.03.2025 
III.  Ukládá 
       Haně Fuchsové, vedoucí finančního úseku OÚ, 
      zabezpečit uzavření veřejnoprávních smluv.                                         T: 30.04.2025 
Výsledek hlasování:        hlasů pro 11 hlasů proti 0 hlasů zdržel 1 
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 11 hlasy. 
 
Starostka předložila zastupitelstvu k projednání návrh na stanovení jednorázové odměny 
členům výborů OZ a komisí OR, kteří nejsou členy zastupitelstva obce za rok 2024. 
Zastupitelstvo obce nerozhodlo o přiznání pravidelných měsíčních odměn členům výborů a 
komisí, nečlenům ZO a to je důvodem, proč předkládáme tento návrh, neboť jsme 
přesvědčeni, že i tito členové si odměnu za svou činnost pro obec zaslouží. Navrhujeme 
schválení alternativy 1 z důvodu, že členové pracující ve více komisích jsou aktivními členy a 
nebylo by správné, aby za výrazně více práce obdrželi stejnou odměnu, jako jiní za práci v 
jedné komisi. 
Starostka dala hlasovat o alternativě č. 1. 
Usnesení 210/2025 
Návrh na stanovení jednorázové odměny členům výborů OZ a komisí OR, kteří nejsou 
členy zastupitelstva obce za rok 2024 
Zastupitelstvo obce Velké Březno projednalo předložený návrh a  
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I.   Schvaluje 
poskytnutí jednorázové odměny za činnost ve prospěch obce za rok 2024 členům komisí 
a výborů, nečlenům zastupitelstva obce, uvedeným v důvodové zprávě, ve výši uvedené 
v důvodové zprávě. 

II. Ukládá 
     Haně Fuchsové, vedoucí finančního úseku OÚ, 
     v souladu s usnesením zastupitelstva zabezpečit vyplacení odměn.       T: 31. 03. 2025 
Výsledek hlasování:        hlasů pro 12 hlasů proti 0 hlasů zdržel 0 
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 12 hlasy. 
 
 
Starostka předložila zastupitelstvu informaci o odpisu nedoplatků u poplatku za komunální 
odpad k 31.01.2025. 
Starostka dala hlasovat. 
Usnesení 211/2025 
Odpis nedoplatků – poplatek za komunální odpad k 31.01.2025 pro informaci 
Zastupitelstvo obce Velké Březno se seznámilo s návrhem a 
I.   Bere na vědomí 
Seznam nedoplatků určených k odpisu k 31.01.2025. 
Výsledek hlasování:        hlasů pro 12 hlasů proti  hlasů zdržel  
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 12 hlasy. 
 
Bod programu 4 - Různé 
Zastupitelé obdrželi společně s materiály pro dnešní jednání informace MŽP ČR ve věci 
zálohování. 
 
Starostka předložila zastupitelstvu k vydání obecně závaznou vyhlášku, kterou se stanoví 
obecní systém odpadového hospodářství. 
Zastupitelstvo obce Velké Březno vydalo dne 13.12.2021 obecně závaznou vyhlášku č. 
2/2021, kterou se stanoví obecní systém odpadového hospodářství. Tuto OZV je potřeba 
doplnit o druh odpadu 200138 – dřevo. Znění vyhlášky bylo konzultováno s Ministerstvem 
vnitra ČR. 
 
Pan Kolman se zeptal, zda je možné chtít po lidech, aby rozebírali materiály, aby je nechávali 
na ulici? Aby obec byla čistá. Velkoobjemový odpad byl vždy svážen jednorázovým svozem, 
typu nábytek atd., dnes komplikace, že nábytek musí být dovezen a nyní bude komplikace ta, 
že obsluha jim řekne, že tam mají kus skla a já vám to nevezmu.  
Starostka odpověděla, že je povinnost každého třídit. 
Pan Kolman sdělil, že povinnost obce je třídit a chce znát znění zákona, který by řekl, že 
musím třídit jinak dostanu pokutu. 
Starostka odpověděla, že pošle následující den panu Kolmanovi znění zákona. Na toto téma se 
diskutovalo. 
Mgr. Šidáková sdělila v průběhu této diskuze číslo zákona a paragraf, který povinnost 
stanovuje. 
Pan Krásný se optal například na druh dovezeného nábytku, zda je nutné sundávat například 
potah, rozebrat dřevěný základ ze sedací soupravy. Opětovně proběhla hromadná diskuze. 
Tajemník doplnil, co je principem tohoto rozebírání.  
Starostka se zeptala, zda má ještě někdo dotaz či doplnění. Nebylo tomu tak, proto dala 
hlasovat. 
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Usnesení 212/2025 
Obecně závazná vyhláška Obecně závazná vyhláška, kterou se stanoví obecní systém 
odpadového hospodářství 
Zastupitelstvo obce Velké Březno projednalo předložený návrh a  
I.  Vydává   

Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2025, kterou se stanoví obecní systém odpadového 
hospodářství 

II. Ukládá 
     Ing. Liboru Teplanovi, tajemníkovi OÚ, 
     Zabezpečit zveřejnění OZV ve Sbírce právních předpisů ÚSC.  T: 20.02.2025 
Výsledek hlasování:        hlasů pro 12 hlasů proti 0 hlasů zdržel 0 
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 12 hlasy. 
 
 
Starostka předložila zastupitelstvu k projednání návrh smlouvy se společností ASEKOL na 
umístění dvou kontejnerů na vysloužilé elektrospotřebiče. 
Je navrženo rozšířit sběrnou síť elektroodpadu a umístit kontejnery společnosti ASEKOL do 
následujících lokalit: 
1. Valtířov – Pískovna: Kontejner by byl umístěn do nově vybudovaného sběrného 
hnízda, čímž se zajistí lepší dostupnost pro občany této části obce. 
2. Velké Březno – Vítov: Další kontejner navrhuji umístit do nového sběrného hnízda v 
této lokalitě, která aktuálně není pokryta pro sběr elektroodpadu.  
Cílem tohoto návrhu je zajistit dostupnější možnosti pro třídění elektroodpadu a podpořit 
ekologické nakládání s vysloužilými spotřebiči. Tento návrh představuje další krok ke 
zlepšení odpadového hospodářství naší obce. 
Starostka dala hlasovat. 
Usnesení 213/2025 
Předložení návrhu smlouvy se společností ASEKOL na umístění dvou kontejnerů na 
vysloužilé elektrospotřebiče 
Zastupitelstvo obce Velké Březno projednalo předložený návrh a  
I.   Schvaluje  
     uzavření smlouvy o sběru elektroodpadu se společností ASEKOL 
II. Ukládá 
     Petře Kratochvílové, referentce OŽP OÚ, 
     zabezpečit uzavření smlouvy.                                                                  T: 10.03.2025 
Výsledek hlasování:        hlasů pro 12 hlasů proti 0 hlasů zdržel 0 
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 12 hlasy. 
 
Starostka předložila zastupitelstvu k projednání zprávu o vyřizování petic a stížností 
doručených na adresu obce Velké Březno v roce 2024. 
Starostka dala hlasovat. 
Usnesení 214/2025 
Zpráva o vyřizování petic a stížností doručených na adresu obce Velké Březno v roce 
2024 
Zastupitelstvo obce Velké Březno projednalo Zprávu o vyřizování petic a stížností 
doručených na adresu obce Velké Březno v roce 2024 a tuto 
I.   Bere na vědomí 
Výsledek hlasování:        hlasů pro 12 hlasů proti 0 hlasů zdržel 0 
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 12 hlasy. 
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Starostka předložila zastupitelstvu k projednání umístění kontejnerů na separovaný odpad – 
Vítov. 
Na minulém jednání bylo zastupiteli požadováno, aby na dnešní jednání byl zařazen bod 
týkající se umístění kontejnerů na tříděný odpad. 
 
Pan Dvořák st. sdělil, že v prosinci 2024 byl požadavek na vrácení kontejnerů zpět, tam kde 
byly původně, naproti garážím u dětského hřiště a aby se uzamykala vrata na dětské hřiště, 
neboť na toto hřiště chodí kálet psi a kočky. 
Starostka přislíbila, že vrátka budou uzamčena a bude na nich řetěz. 
Starostka vyzvala zastupitele, aby se vyjádřili, zda si přejí přijmout usnesení, že budou 
kontejnery vráceny na původní místo.  
Starostka informovala o možnosti umístění výdejního boxu. 
Pan Krásný se vyjádřil, aby se obyvatelé Vítova rozhodli, jak to bude s kontejnery. 
Pan Dvořák st. vysvětlil, že to není jen na jeho popud. 
Starostka dala hlasovat. 
215/2025 
Umístění kontejnerů na separovaný odpad – Vítov 
Zastupitelstvo obce Velké Březno projednalo předložený návrh a  
I. Schvaluje  

vrácení kontejnerů na separovaný odpad (papír a plast) na původní místo 
Výsledek hlasování:        hlasů pro 8 hlasů proti 0 hlasů zdržel 4 
 
 
Starostka předložila zastupitelstvu k projednání návrh zastupitele obce, pana Michala 
Kolmana na provedení kontroly procesů a prověření stavu nejen evidence na úseku VaK. 
Přestože byl návrh podán méně než 10 dní před dnešním zasedáním, dostali zastupitelé 
společně s materiály pro dnešní jednání i žádost pana Kolmana, aby se s ní mohli seznámit a 
posoudit ji. V této věci starostka informovala, že aktuálně probíhá cenová kontrola na úseku 
VaK ze strany Specializovaného finančního úřadu. Tento úřad má k dispozici odborníky, kteří 
umí procesy a jejich dodržování posoudit. O věci se jednalo i na radě obce minulé pondělí a 
rada se domnívá, že materiál předložený panem Kolmanem je obecný a neobsahuje informace 
potřebné pro kvalifikované rozhodnutí zastupitelstva. Navíc úsek VaK je personálně oslaben 
nemocí referentky a není tedy namístě ho zatěžovat stejnou kontrolou prováděnou osobami 
bez odbornosti na úseku vodohospodářství a cenotvorby. Proto vedle návrhu pana Kolmana 
předložena alternativa č. 2, která reflektuje stanovisko rady obce a o které navrhuji hlasovat 
nejdříve. 
 
Pan Kolman předložil všem zastupitelům tištěnou formu podkladů, které zaslal během čtvrtka 
a pátku, kde je chronologie celkové problematiky, kterou jsem během posledních 3 – 4 měsíců 
procházel s úsekem VaK. Na popud, kdy bylo diskutováno s potencionálním zájemcem na 
vývoz kalů a doslechl se, že je zde jeden vývozce, který je dominantní, atd. Toto nebylo 
akceptováno, a proto si začal dělat svou evidenci toho, jak dochází k návozům kalů společností 
Miroslav Rus, s.r.o. a toto bylo prvotní myšlenkou. Vedoucímu VaK byla poslána žádost 
ohledně přebírání kalů, odpověď obdržel. Tyto informace označil, jako lživé a uvedl, že má 
důkazy. Bylo vyjmenováno vše, co dosud pan Kolman učinil pro to, aby získal odpovědi na 
jeho otázky. Na začátku roku bylo domluveno další jednání s výsledkem ano, máme smlouvu, 
ale my se jí řídit nebudeme? 
Starostka se k tématu vyjádřila, že obec koná a sdělila své vyjádření. Na toto téma proběhla 
diskuze mezi starostkou a panem Kolmanem. 
Shrnutí paní starostkou, časová souslednost: 
06.11.2024 žádost o informace z úseku VaK zaslaná panem Kolmanem 
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06.12.2024 odpověď na žádost zastupitele obce o informace z úseku VaK zaslaná panem 
Šantrůčkem 
16.12.2024 jednání zastupitelstva za přítomnosti Ing. ……… 
24.01.2025 jednání, které proběhlo v kanceláři úseku VaK 
27.01.2025 doplňující žádost o informace nejen z úseku VaK 
Starostka sdělila, že pan Kolman obec úkoluje, aby během 14ti dnů něco změnila a aby obec 
dodržovala na sto procent vše, co má, ale sama obec v dubnu 2024 doručila panu Kolmanovi 
zprávu, že z pozemku pana Kolmana vytékají na obecní pozemek splašky, zaneřáďují obecní 
pozemek. V červenci proběhlo místní šetření, kdy starostka přečetla část výsledku šetření 
týkající se septiku na pozemku pana Kolmana, ale z jeho strany nedošlo k žádné změně.  
Pan Žižka vstoupil do diskuze a navrhnul, aby byl řešen příspěvek pana Kolmana. 
Starostka vysvětlila, že pan Kolman neustále úkoluje a napadá obec a sdělila, že hrozí odchod 
vedoucího VaK i odborného garanta. 
Dále byla řešena nabídka, která měla být určena panu Kolmanovi. Starostka vzniklou situaci 
vysvětlila. 
Pan Kolman nechápe, proč má obec problém pouze s 2 dotazy, na toto téma opět vznikla 
diskuze mezi panem Kolmanem a starostkou. 
Starostka řekla, že do dnešního dne nebyla na obec doložena žádná nabídka jiného zájemce. 
Pan Kolman vyjmenoval několik problematických věcí a tvrdí, že cenotvorba je problém, 
evidenci návozů, kdy má mít obec vlastní evidenci. Dále pak, že v rozpočtu chybí položka 
Heineken - příjem. 
Starostka řekla, že na úseku VaK právě probíhá kontrola Specializovaného finančního úřadu. 
Pan Kolman odvětil, že kontrola specialistů bude trvat dva roky a dva roky budeme dělat 
cenovou politiku vody špatně. Neřeší se pH, nadlimity, atd. 
Mezi starostkou a panem Kolmanem probíhalo vysvětlování. 
Pan Žižka vstoupil do diskuze a sdělil, že pan Kolman jej kontaktoval dříve a vysvětlil mu 
o co jde, kde je problém a dle slov pana Žižky by pan Kolman chtěl zkontrolovat způsob 
přijímání kalů, zda je dodržována smlouva se společností Miroslav Rus. Pan Kolman chce 
napravit to, co se tady nekoná, ale je dané ve smlouvě. Nastavení vyžadování pravidel, které 
jsou smluvně dané. Chybí evidence, v kolik přijel atd. 
Starostka řekla, že o dané smlouvě bylo hovořeno dne 24.01.2025 s tím, že bude upravena, 
aktualizována. 
 
Pan Krásný shrnul celý problém v tom, že je důležité dodržovat to, co je ve smlouvě. 
Pan Dvořák ml. navrhl, že už vzhledem k pohotovosti zaměstnanců VAK je zapotřebí 
dodržovat to, co je uvedené ve smlouvě. 
Starostka uvedla, že smlouva je stará a bude revidována.  
Pan Mottl vysvětlil historický vývoj týkající se vývozu. 
Pan Dvořák st. se optal, zda má klíče od přečerpávací stanice pan Rus. 
Pan Mottl odpověděl, ano, pan Rus má klíče, ale víme o každém návozu. Starostka uvedla, že 
dosud jsme neobdrželi od pana Kolmana konkrétní podklady, na které bychom mohli 
reagovat. Pan Dvořák ml. se optal, zda je možné evidovat návozy? 
Pan Mottl odpověděl. 
Pan Kolman navrhl, jak by to mělo probíhat obecně. 
Pan Mottl upozornil na kontrolu ČIŽP, která proběhla v pátek 14.02.2025 a která také řešila 
vykazování cest na ČOV. 
Starostka uvedla, co vše chce pan Kolman a co chce SPFÚ, odd. cenové kontroly, kdy se 
jedná takřka o totožné požadavky, které přečetla. Starostka ukázala podklady, které byly 
předloženy ke kontrole SPFÚ. 
Starostka navrhla čekat na vyjádření kontroly SPFÚ. 
Starostka dala starostka hlasovat o alternativě č. 2. 
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Usnesení 216/2025 
Kontroly procesů a prověření stavu nejen evidence na úseku VaK 
Zastupitelstvo obce Velké Březno projednalo předložený návrh a  
I.  Bere na vědomí 
     a) návrh zastupitele obce, pana Michala Kolmana na provedení kontroly na úseku VaK 

b) informaci o probíhající cenové kontrole na úseku VaK ze strany Specializovaného 
finančního úřadu 

II. Ukládá 
     Ing. Liboru Teplanovi, tajemníkovi OÚ, 

po obdržení protokolu o výsledku kontroly od Specializovaného finančního úřadu tento 
předložit na nejbližším jednání Zastupitelstva obce Velké Březno 

III. Ukládá 
     Michalu Kolmanovi, zastupiteli obce Velké Březno, 

předložit zastupitelstvu obce Velké Březno přehled konkrétních přezkoumatelných zjištění 
nedostatků na úseku VaK odůvodňujících provedení kontroly  T: 16.04.2025 

Výsledek hlasování:        hlasů pro 9 hlasů proti 1 hlasů zdržel 2 
Starostka konstatovala, že usnesení bylo přijato 9 hlasy. 
 
Bod programu 5 - Zprávy starostky 
Starostka informovala, že Základní škola Velké Březno požádala Radu obce Velké Březno o 
souhlas s realizací projektu „Rozvoj ICT konektivity“ a jeho dofinancováním. Náklady na 
realizaci jsou předpokládány ve výši 5.225.000 Kč. Spolufinancování obce je ve výši 15 %. 
Rada obce na svém 39. jednání schválila souhlas s navýšením investičního záměru do výše 8 
milionů korun. S financováním bude potřeba počítat při tvorbě rozpočtu na rok 2026. 
Starostka upřesnila, že program se týká zasíťování škol, aby fungoval internet a propojení.  
 
Starostka dále informovala, že rada obce minulé pondělí také diskutovala o požadavku 
zastupitele pana Kolmana být členem vyjednávací skupiny s firmou Heineken. Radní se 
shodli, že vzhledem k tomu, že pan Kolman není ani právníkem ani odborným 
vodohospodářem, není důvod, aby se skupina rozšiřovala. Už nyní je za naši stranu výrazně 
početnější, než má Heineken. O výsledcích jednání budeme informovat všechny zastupitele. 
Starostka taxativně vyjmenovala osoby, které se za obec zúčastní jednání a mezi ně patří 
starostka, místostarosta, pan Ing. ……… – odborný garant, vedoucí úseku VaK, právnička 
obce a za Heineken max. 3 osoby. 
 
Starostka informovala, že v lednu 2025 přišla informace z Ústeckého kraje, že nám byla 
přiznána dotace z operačního programu Spravedlivá transformace na projektovou 
dokumentaci k Obecnímu domu, kterou starostka podala loni v červenci. Dotace by měla 
uhradit 70 % nákladů na zpracování projektové dokumentace ke stavebnímu povolení, která 
nyní probíhá. 
 
Dne 18.02.2025 se starostka v Děčíně zúčastní setkání s ministrem školství M………… 
B…… ohledně financování nepedagogických pracovníků. 
O vývoji této situace bude starostka informovat. 
 
Bod programu 6 - Dotazy členů zastupitelstva 
 
Pan Kolman se zeptal, co se týká vyjednávacího týmu Heineken, dalšího personálního 
obsazení a smlouvy s Heineken, kdy požadoval věci, které by rád věděl. 

Starostka odpověděla, že dotazy budou zodpovězeny. Jednání je uzavřené, pokud pan Kolman 
nepřesvědčí zastupitele, že by jej chtěli delegovat do vyjednávací skupiny, že není důvod 
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chodit na tato jednání, jako průvod.  Pokud zastupitelé mají jiný názor, mohou pana Kolmana 
jako člena ustanovit. 

Starostka odpověděla na téma vrtu v Leštině. Obec Malé Březno dělá u Leštiny novou vrtanou 
studnu. Již někdy v roce 2023 proběhla diskuze s paní starostkou obce Malé Březno, kdy se 
řešila i možnost využití vrtu, který vlastní Velké Březno. Obec Malé Březno se vydala vlastní 
cestou. Vrtaná studna vznikla v blízkosti jejich vodojemu s minimálními náklady na 
propojení. Jejich vrtaná studna bude hluboká 40 metrů, náš vrt je hluboký 80 metrů. Pan 
Kolman se optal, zda existuje zápis. 

Starostka odpověděla, že není, vše bylo řešeno neoficiálně. 

 

Pan Krásný se optal na vývoj pobočky České pošty v obci Velké Březno.  

Starostka sdělila, že vývoj není. Česká pošta nemá zaměstnance a neustále mění otevírací 
dobu. 

 

Pan Krásný se zeptal, zda bude bankomat v obci. 

Starostka odpověděla, že v obci se bohužel nenachází místo, kde by mohl být bankomat 
umístěn. Nyní jsme v bodě, kdy s námi počítají, ale až bude např. nový Obecní dům. 

 

Pan Krásný se dotázal k uzavření mostu E. Beneše a vyřešení infrastruktury. 

Starostka odpověděla, že v době (06/2024), kdy byla plánována uzavírka mostu měla být 
vyřešena infrastruktura při cestování směr Ústí nad Labem a jak to bylo plánováno.  

Pan Jungbauer se optal na možnost, co se týká vlakové dopravy. 

Starostka sdělila, že by měla být posílená doprava ze Střekova na západní nádraží, protože na 
hlavním nádraží není kapacita. 

 

Pan Dvořák st. jak to vypadá s vraky aut v obci.  

Starostka odpověděla, že my můžeme odtáhnout vozidlo, ale musí být umístěné na chráněném 
místě. I proto navrhovala do rozpočtu částku, která by v budoucnosti byla použita na odtah 
těchto autovraků. Zastupitelé návrh vyřadili. 

 

Pan Dvořák ml. se dotázal, zda lze upravit nájezd na cihelnu. 

Starostka odpověděla, ano, bude dán požadavek. 

 

Paní Hasprová se zeptala, zda bude upravena cesta za potokem.  

Starostka sdělila, ano, byly schváleny finance v rozpočtu na letošní rok. 

 
Pan Kolman se informoval na proběhlá jednání pana ……. na radě obce.  
Starostka uvedla, že rada je neveřejná. Tajemník upřesnil, že pan ……... se zúčastnil schůzky, 
která proběhla před začátkem rady, nikoli přímo rady obce. Proto i rada začínala později. 
Pan Petrák informoval, že pan ……… nedodal všechny informace, ale pouze část. A to ještě 
po termínu. 
Na základě podnětu pana Kolmana starostka vysvětlila celou záležitost a shrnula např. že 
místo 1 koně se zde nacházeli 4 koně, stavba na pozemku, která nebyla schválena. Až v říjnu 
2024 přišla žádost o stavbu, obec zaslala vyjádření ke stavbě s požadavky mj. na likvidaci 
exkrementů. Bohužel nebylo možno doručit. Dále pak informaci o stavu pozemku. Starostka 
předložila fotografie a videozáznam o stavu obecního pozemku. Nyní běží výpověď z nájmu.  
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Pan ……… slíbil, že předloží návrh řešení, jak koně ustájit, dále pak je nutností získat 
souhlasy sousedů. 
Se získáním potřebných dokladů nabídl pomoc panu ……… pan Kolman. 
Starostka vysvětlila rozhodnutí obce, kdy docházelo a dochází k ničení obecního majetku. 
 
Pan Kolman předložil zápis z rady, kde bylo chybně uvedeno kolik osob bylo přítomných na 
zasedání rady. Tajemník věc vysvětlil. Informace o počtu přítomných a omluvených jsou 
v zápise uvedeny, ale nedopatřením v úvodu zůstal omluvený člen mezi přítomnými. 
 
Protože byl vyčerpán schválený program jednání, ukončila starostka 18. schůzi zastupitelstva 
obce a poděkovala za účast.  
Příští jednání zastupitelstva obce je plánováno na 23. dubna 2025. 
 
 
Bod programu 7 - Připomínky občanů  

Bez příspěvku. 
 
Jednání zastupitelstva bylo ukončeno v 20:28 hod.  
 
 
 
 
 
 
               Pavla Hasprová                      Radek Krásný 
               ověřovatelka zápisu                                            ověřovatel zápisu 
           
 
 
 
  
       Zuzana Mendlová, DiS.                        Petr Žižka 
                  starostka                        člen rady obce 
 
 
 
Zapsala dne 17.02.2025 
Nina Šantrůčková 


